

聯合書院五十四周年院慶學生活動 United College 54th Anniversary Student Activities

開幕禮 Opening Ceremony 15/10/2010



院長馮國培教授於學生院慶活動開幕禮上致辭。 Professor Fung Kwok-pui, College Head, delivered a speech at the Opening Ceremony of the 54th Anniversary Student Activities.

聯合起跑 UC Run 15/10/2010

超過四百位聯合書院同學及舍堂代表參與本年度聯合起跑活動。 Over 400 United College students and representatives of hostels and non-residential halls participated in the 54th Anniversary UC Run.



大筵地 The Grand Outdoor Bazaar 18/10/2010

沈祖堯校長（左二）、書院輔導長王香生教授（中）、院長馮國培教授（右二）及學生會院慶活動籌委會主席張煜鑫同學一同主持大筵地開幕儀式。

Professor Joseph C Y Sung, Vice Chancellor (second from left), Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (centre), Professor Fung Kwok-pui, College Head (second from right) and Mr Andy Y Y Cheung, Chairman of the 54th Anniversary Celebrations Organising Committee, conducted the Kickoff Ceremony of the Grand Outdoor Bazaar.



眾嘉賓一同參觀大筵地各個攤檔並與學生合照留念。

Guests visited the Grand Outdoor Bazaar and took a group photo with students.

千人宴 Feast-for-a-thousand Banquet 22/10/2010

書院校友會慷慨贊助全場燒豬，眾嘉賓主持切燒豬儀式。

The College Alumni Association sponsored barbecue pigs for the banquet. Guests conducted the pig carving ritual.



聯合書院教職員聯誼會周年會員大會 Annual General Meeting of Untied College Staff Association 15/10/2010



院長馮國培教授（前排右三）、書院輔導長王香生教授（前排左二）、通識教育主任余濟美教授（後排最右）及院務主任李雷寶玲女士（前排左三）與新一屆教職員聯誼會幹事合照。

A group photo of Professor Fung Kwok-pui, College Head (front row, third from right), Professor Stephen H S Wong, Dean of Students (front row, second from left), Professor Jimmy C M Yu, Dean of General Education (second row, far right) and Mrs Christina Li, College Secretary (front row, third from left) and the newly elected Staff Association Executive Committee Members.

聯合書院第四十四屆陸運會 The 44th UC Athletic Meet 20/10/2010



院長馮國培教授頒發獎項予陸運會得獎健兒。 Professor Fung Kwok-pui, College Head, presented medals to winners.